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§ 324 

Försäljning av Falkenbergs Bostads AB:s fastighet 
Vinkeln 7, KS 2021/530 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Ställa sig bakom Falkenbergs Bostads AB:s avyttring av fastigheten 
Vinkeln 7. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-04-27 att sälja fastigheten Vinkeln 7, 
samt förvärva och avyttra ytterligare fastigheter i ett större 
fastighetsförsäljningssammanhang. Efter kommunfullmäktiges beslut har 
motparten önskat göra ändringar i avtalen, vilka ej varit görbara. Mot 
bakgrund därav kunde ej beslutade fastighetsförsäljningar kunnat slutföras. 
Kommunfullmäktige beslutade därför 2021-11-30 att upphäva beslutet om 
försäljning av bland annat Vinkeln 7. 

Vinkeln 7 är belägen på Sandgatan 24 i Falkenberg, i anslutning till ICA 
Kvantum. Fastigheten består av 22 lägenheter och omfattar totalt 1439 
kvadratmeter bostadsyta. Falkenbergs Bostads AB, vilka äger fastigheten 
Vinkeln 7, har vid sitt styrelsesammanträde 2021-10-28, beslutat att avyttra 
aktuell fastighet via mäklare. Mäklaren värderade fastigheten till 28 mkr. 
Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet 2021-11-30 genomfördes 
visning och budgivning av fastigheten. Budgivningen slutade på 34,6 mkr.  

Motivering av beslut 
I enlighet med Falkenbergs Bostads AB:s ägardirektiv ska 
fastighetsförsäljningar överstigande 30 mkr behandlas av 
kommunfullmäktige i syfte att yttra sig över sådana försäljningar som är av 
principiell beskaffenhet eller av annars större vikt. Avslutad budgivning av 
fastigheten Vinkeln 7 slutade på 34,6 mkr, varför ärendet är en fråga för 
kommunfullmäktige. 

Falkenbergs Bostads AB har sedan tidigare bildat dotterbolag till vilken 
fastigheten Vinkeln 7 överlåtits. Vinkeln 7 har inte sålts i enlighet med 
kommunfullmäktiges beslut 2021-04-27, vilket enligt Falkenbergs Bostads 
AB leder till försvårande administrativ förvaltning då verksamheten ej 
förvaltar fastigheter i dotterbolagsform. Falkenbergs Bostads AB menar att 
överlåta fastigheten till moderbolaget bidrar till kostnader för förrättning ej 
återfås. Därutöver har Falkenbergs Bostads AB i budget för perioden fortsatt 
behov av intäkter kopplat till realisationsvinster för avyttring i syfte att 
kapitalisera bolaget inför kommande investeringar. Sammanvägt anser 
Falkenbergs Bostads AB:s styrelse att Falkenbergs Bostads AB behöver gå 
vidare med avyttring av Vinkeln 7.  
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2 (2)

Ekonomi 
Falkenbergs kommuns ekonomi påverkas inte direkt av beslutet om 
avyttring av Vinkeln 7. Falkenbergs Bostads AB:s ekonomi påverkas dock 
då budgivningen avslutades med en köpeskilling om 34,6 mkr. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-06  
Falkenbergs Bostads AB 2021-10-28, § 148  
Karta Vinkeln 7 
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§ 325 

Kommunstyrelsens månadsrapport för november 2021, 
KS 2021/25 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna kommunstyrelsens månadsrapport för november 2021. 

Beskrivning av ärendet 
Ekonomiavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har upprättat 
månadsrapport för november 2021. Kommunstyrelsen, exklusive 
affärsverksamhet, redovisar en positiv avvikelse för perioden om 13 216 tkr. 
Inklusive affärsverksamheten uppgår avvikelsen till 27 026 tkr. 

För helåret 2021 prognostiserar kommunstyrelsen exklusive 
affärsverksamheten en positiv avvikelse mot budget på 8 200 tkr och 28 200 
tkr inklusive affärsverksamheten. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelsen föreslås att godkänna månadsrapporten för november 
2021. 
Ekonomi 
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsunderlag 21-12-16 
Kommunstyrelsens månadsrapport för november 2021 
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§ 326 

Kommunens månadsuppföljning för november samt 
prognos för 2021, KS 2021/26 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Anteckna till protokollet att månadsuppföljning har redovisats. 

2. Uppdra åt socialnämnden att återrapportera skillnaden mellan tilldelad 
budget för LSS-återtagandet och den förväntade årliga kostnaden med 
utgångspunkt i utfallet sedan återtagandet.  

Beskrivning av ärendet 
Ekonomiavdelningen har sammanställt nämndernas månadsuppföljningar 
för perioden januari-november 2021 och nämndernas prognoser för helåret 
2021. 

Driftavvikelsen hos nämnderna för perioden är ett budgetöverskott på 37,0 
mnkr. Nämndernas sammanlagda prognos för 2021 är ett budgetöverskott 
på 29,1 mnkr, att jämföra med ett prognostiserat budgetöverskott på 20,1 
mnkr vid den senaste rapporteringen (oktober). De väsentligaste 
prognosförbättringarna är hänförliga till kommunstyrelsen och 
kommunstyrelsens affärsverksamhet. 

De största prognostiserade överskotten syns hos kommunstyrelsen, 
kommunstyrelsens affärsverksamhet, barn- och utbildningsnämnden samt 
för centralt budgeterade nämndsmedel. De största prognostiserade 
underskotten syns hos kultur-, fritids- och tekniknämnden, servicenämnden 
samt för försörjningsstödet. 

Motivering av beslut 
Ekonomiavdelningen har sammanställt nämndernas månadsuppföljningar 
för perioden januari-november 2021 och nämndernas prognoser för helåret 
2021. 

I samband med att kommunen under 2020 återtog delar av LSS-
verksamheten som tidigare varit utlagd på privata utförare tilldelades 
socialnämnden 16,3 mnkr för de ökade kostnaderna som återtagandet 
beräknades medföra. Inför budgetberedningen 2022 (i samband med 
inlämnandet av övrigt budgetmaterial 31/3 2022) ska socialnämnden 
redovisa skillnaden mellan tilldelad budget för LSS-återtagandet och den 
förväntade årliga kostnaden med utgångspunkt i utfallet sedan återtagandet. 
I redovisningen ska även skillnaderna i förutsättningarna som låg till grund 
för den tilldelade budgeten framgå satt i relation till förutsättningarna i det 
förväntade utfallet.    
Ekonomi 
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-14 
Kommunens månadsuppföljning för november inkl nämnderna  
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§ 327 

Tilldelning av centrala budgetmedel och överföring av 
budget mellan nämnder, KS 2021/373 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Justera nämndernas ramar för ökade kostnader för försäkringar, totalt 

349 tkr. 

2. Justera nämndernas ramar för ökade kostnader i samband med ny 
upphandling av lokalvård, totalt 9 000 tkr. 

3. Tilldela överförmyndarnämnden 67 tkr enligt beslut i Varbergs 
kommun. 

4. Överföra totalt 549 tkr för kostnader avseende telefoni till 
servicenämnden från andra nämnder. 

5. Överföra totalt 424 tkr från kommunstyrelsen och servicenämnden till 
kultur-, fritids och tekniknämnden avseende kommunikatör.  

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-11-16 att förnya kommunens 
försäkringsavtal samt godkänna de index- och premiehöjningarna som detta 
medför. Nämnderna tilldelas budgetmedel för detta enligt sammanställning, 
totalt 349 tkr.  

En ny upphandling av lokalvård har genomförts, vilket medför ökade 
kostnader för kommunen med totalt 9 000 tkr. Nämnderna tilldelas 
budgetmedel för detta enligt sammanställning.  

Varbergs kommun har beslutat om budgetramar för överförmyndarnämnden 
för 2022. Detta innebär att budgetramen för överförmyndarnämnden i 
Falkenbergs kommun behöver utökas med 67 tkr.  

En ny upphandling av telefoni har skett, vilken bland annat innebär att 
kostnaderna kommer att belasta servicenämnden istället för respektive 
nämnd. Budget flyttas därmed från övriga nämnder till servicenämnden 
enligt sammanställning. 

Kultur-, och fritidsnämnden har anställt en kommunikatör. Tjänsten ska 
finansieras med 35 % av kommunstyrelsen, 25 % av servicenämnden och  
40 % av kultur-, fritids- och tekniknämnden varför budgetmedel överförs 
mellan dessa nämnder enligt sammanställning. 

Motivering av beslut 
Budgetmedel för försäkringar samt ny upphandling av lokalvård är avsatta 
centralt och tilldelas de nämnder som kommer att få ökade kostnader till 
följd av detta.  
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Ekonomi 
300 tkr är avsatt centralt för ökade försäkringskostnader. Tilldelningen 
uppgår till 349 tkr.  

8 000 tkr är avsatt centralt för ökade kostnader till följd av ny upphandling 
av lokalvård. Tilldelningen uppgår till 9 000 tkr.  

Inga medel är avsatta för tilldelningen till överförmyndarnämnden som 
uppgår till 67 tkr.  

Totalt uppgår tilldelningen i detta beslut till 9 419 tkr. Avsatta medel uppgår 
till 8 300 tkr. Överskjutande medel förväntas finansieras genom lägre 
arbetsgivaravgifter för unga enligt regelverk, vilket inte beaktats i budget 
2022. 

Överföring av budget för telefoni och kommunikatör avser endast justering 
mellan nämnderna och påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-06 
Sammanställning av nämndernas ramar KS 220111 
Kommunstyrelsen 2021-11-16 § 264 
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§ 328 

Förstudie av tillbyggnad Skogskojans förskola, 
KS 2021/536 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Godkänna förstudie av tillbyggnad av Skogskojans förskola. 

Beskrivning av ärendet 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden har inkommit med begäran till 
klartecken för att genomföra förstudie av tillbyggnad av Skogskojans 
förskola.  

Skogskojans förskola är en fristående förskola, vilken drivs som ett 
föräldrakooperativ. Kooperativet hyr lokaler av Falkenbergs kommun i 
Älvseredsskolan samt från Älvsereds Bygdegårdsförening på grannfastigheten. 
Verksamheten anser det svårt att bedriva bra verksamhet då de hyr lokaler på 
två olika fastigheter och har framfört ett önskemål om tillbyggnad av deras 
lokaler på Älvseredsskolan.  

Barn- och utbildningsförvaltningen ser positivt på att det finns ett 
föräldrakooperativ på orten. I dagsläget är det balans mellan utbudet och behov 
av förskoleplatser i Älvsered, Fagered och Ullared. Om Skogskojans förskola 
skulle lägga ner sin verksamhet på grund av icke ändamålsenliga lokaler, 
kommer förskola behöva bedrivas i kommunal regi istället. Då kvarstår 
problematiken med att lokalerna inte är ändamålsenliga. Älvseredsskolan har i 
dagsläget inte behov av fler lokaler, då deras behov uppfylls i befintliga lokaler. 
 
Motivering av beslut 
Enligt gällande investeringsprinciper ska förstudie av investeringsprojekt 
godkännas av kommunstyrelsens arbetsutskott. Efter genomförd förstudie kommer 
kultur-, fritids- och tekniknämnden ta upp investeringen i sitt budgetförslag för 
behandling i kommande budgetberedning. 
 
Ekonomi 
Utbyggnad av Älvseredsskolan för att tillgodose behoven hos Skogskojans 
förskola leder till ökade kapitalkostnader och driftskostnader. Dessa ökade 
kostnader täcks av ökad hyra till hyresgästen. Dock är deras möjlighet till 
utökade kostnader begränsade, vilket innebär en begränsning i storlek på 
eventuell tillbyggnad.  
 
Kostnad för förstudien belastar eventuellt investeringsprojekt. I det fall 
förstudien inte leder till ett investeringsprojekt belastas kultur-, fritids- och 
tekniknämnden med kostnaden för förstudien. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-07 
Kultur-, fritids- och tekniknämnden 2021-11-29 § 167 
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Yrkande 
Per Svensson (S), Anneli Andelén (C) och Ninni Gustavsson (M) yrkar 
bifall till kommunstyrelseförvaltningens förslag. 
 
Anteckning 
Georgia Ferris (KD) och Markus Jöngren (MP) ställer sig positiva till 
kommunstyrelseförvaltningens förslag. 
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§ 329 

Utsändande av remiss - Fördjupad utredning av 
resursfördelningsmodellen, KS 2021/160 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Sända föreslagen uppdragsredovisning med bilagor på remiss till barn- 

och utbildningsnämnden och socialnämnden. Svar ska vara 
kommunstyrelsen tillhanda senast 2022-02-28.  

Beskrivning av ärendet 
I budget 2021 fick kommunstyrelsen i uppdrag att göra en genomlysning av 
kommunens resursfördelningsmodell. Vid delredovisningen i 
kommunstyrelsen (KS § 302, 2020-11-10) beslutades om ytterligare 
uppdrag innefattande att ta fram ett förslag till lokalkostnadsersättning där 
kompensation sker utanför à-prismodellen samt förslag till 
demografiuppräkning för verksamheter i samtliga nämnder som idag inte 
ingår i resursfördelningsmodellen. I samband med slutredovisningen av 
uppdraget beslutade kommunfullmäktige att det fanns behov av en 
fördjupad utredning av resursfördelningsmodellen och att detta skulle göras 
inför budget 2023 (KF § 64, 2021-03-30).  

Den resursfördelningsmodell som föreslås införas till budget 2023 är en 
reviderad och förbättrad version av den tidigare modellen. Grunden är 
densamma i båda modellerna men förändringar har gjorts i den nya 
modellen för att kunna uppnå den vision som arbetats fram. De största 
förändringarna är att volymindelningen förenklas på socialnämnden, att 
samtliga à-priser revideras årligen, att en demografiuppräkning införs och 
att modellen dokumenteras i större utsträckning. Samtidigt föreslås att 
analyser och jämförelser med liknande kommuner vid behov ska kunna 
användas som underlag för diskussioner i budgetprocessen. 

Uppdraget kommer att slutredovisas i kommunfullmäktige i april 2022 och 
beslut kommer då även fattas gällande införande av den nya 
resursfördelningsmodellen till budget 2023–2025. Kommunstyrelsen 
kommer i samband med detta att föreslås anta ”Riktlinje för Falkenbergs 
kommuns resursfördelningsmodell”. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott tog ett beslut om inriktning för den nya 
modellen (KS § 253, 2021-10-19). Inriktningsbeslutet innebar att modellen 
som utreddes vidare ska justera för ökade eller minskade volymer utifrån 
hur antal kommuninvånare som nyttjar kommunens tjänster utvecklas. 
Beslut togs även om att à-priserna ska beräknas utifrån nämndernas 
internbudgetar, vilka har sin utgångspunkt i kommunfullmäktiges 
budgetbeslut.  
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Redovisat förslag utgår från inriktningsbeslutet. Eftersom införandet av en 
ny resursfördelningsmodell påverkar nämnderna finns behov av att skicka 
ärendet på remiss innan slutgiltigt beslut kan fattas. Ärendet föreslås gå ut 
på remiss till barn- och utbildningsnämnden och socialnämnden. Då 
servicenämnden inte tidigare har haft volymjusteringar bedöms de inte 
kunna jämföra den nya modellen med den tidigare, varför inga remissvar 
begärs från dem. Remissvar begärs inte heller från kultur-, fritids och 
tekniknämnden då deras volymjustering inte förändras i den nya modellen. 
Inga remissvar föreslås heller begäras från nämnder där skillnaden mellan 
modellerna enbart är att de erhåller demografiuppräkning med den nya 
modellen.  

Remissvaren från berörda nämnder behöver vara beslutade i den egna 
nämnden senast 28 februari för att de ska kunna bearbetas innan 
slutredovisningen i kommunfullmäktige i april. Svaren ska innehålla 
eventuella synpunkter på den nu föreslagna resursfördelningsmodellen. Vid 
synpunkter uppmanas nämnderna motivera dessa och i förkommande fall 
inkomma med alternativa förslag. 
Ekonomi 
Förslaget om en ny modell påverkar inte det ekonomiska utfallet för 
kommunen. Dock påverkar införandet vilken budget som tilldelas 
nämnderna, vilket i sin tur kan påverka kommunens kostnader. Flera olika 
simuleringar har genomförts för att utreda hur nämndernas tilldelningar 
påverkas av att införa den nya resursfördelningsmodellen. Dessa redogörs 
för i uppdragsredovisningen. Det som främst påverkar tilldelningarna till 
nämnderna är införandet av en demografiuppräkning. Totalt ökar införandet 
av en demografiuppräkning nämndernas budgetramar med mellan 3,4-5,0 
mnkr per år under perioden 2022-2025 enligt den simulering som 
genomförts. Demografiuppräkningen ersätter utökning av budget till 
nämnderna kopplade till en växande befolkning, vilket tidigare har hanterats 
som äskande i budgetberedningen.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-09 
Uppdragsredovisning – Förslag till ny resursfördelningsmodell 
Inriktningsbeslut KSAU 2021-10-19 § 253 
Bilaga 2 – Riktlinje Falkenbergs kommuns resursfördelningsmodell 
Bilaga 3 – Struktur socialnämndens à-priser  
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§ 330 

Överföring av ansvaret för internt skydd från 
Räddningstjänsten Väst till kommunstyrelsen, 
KS 2021/552 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Avsluta samarbetet med Räddningstjänsten Väst avseende internt skydd. 

2. Funktionen säkerhetsskyddschef och ansvaret för förvaring av hemliga 
handlingar flyttas över från Räddningstjänsten Väst till 
kommunstyrelsen. Arbetet med säkerhetsskyddsanalys och stöd till 
säkerhetsskyddsarbetet ska även fortsättningsvis ingå i samarbetet med 
Räddningstjänsten Väst. 

3. Verksamhetsstyrning och ekonomisk planering inom Räddningstjänsten 
Väst ska ske så att medlemmarna tydligt kan se hur resurser i form av 
tid och pengar används för att fullgöra de beslutade uppdragen. 

4. Uppdra åt kommunstyrelsen att föreslå erforderliga revideringar i 
styrande dokument med anledning av ovanstående beslut. 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. Inrätta en heltidstjänst som säkerhetssamordnare inom 
kommunstyrelseförvaltningen. Säkerhetssamordnaren ska ha ansvar för 
att samordna kommunens interna säkerhetsarbete med särskilt fokus på 
internt skydd. Tjänsten ska också fungera som beställare av kommunens 
uppdrag mot Räddningstjänsten Väst inom säkerhetsskydd, civil 
beredskap och krisberedskap.  

2. Inleda dialog med Räddningstjänsten Väst om att knyta 
Räddningstjänsten Västs arbete med civil beredskap och krisberedskap 
närmre kommunen genom att berörd verksamhet i så stor omfattning 
som möjligt bedrivs i ett nära samarbete med kommunens tjänstemän 
och därigenom blir en integrerad del av kommunens krisberedskap. 

Beskrivning av ärendet 
Med anledning av att Falkenbergs kommun ser över den politiska 
organisationen för mandatperioden från 2023 har frågan om det pågående 
samarbetet med Varbergs kommun inom kommunalförbundet 
Räddningstjänsten Väst initierats. 

Samhällets krav på verksamhet inom området har ökat avsevärt och bedöms 
fortsätta öka. Falkenbergs kommun har vuxit sedan förbundet bildades och 
därmed har förväntningar och förutsättningar att bedriva verksamheten 
förändrats.  
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Nuvarande ägardirektiv ger upphov till breda tolkningar vilket skapar 
oklarheter för de ingående kommunerna såväl för Räddningstjänsten Väst. 
Utgångspunkten när förbundet bilades var optimalt effektutnyttjande av 
insatta resurser, synergieffekter av samverkan mellan Falkenbergs och 
Varbergs kommuner samt en koncentration av kompetenser för kvalitet och 
redundans inom verksamhetsområdet. Då upplevelsen är att detta inte 
uppfylls fullt ut har initiativ tagits till en utredning av nuläge och eventuella 
behov av förändringar. Utredningen har haft fokus på förhållande i 
Falkenbergs kommun och har gjorts av utvecklingsavdelningen vid 
kommunstyrelseförvaltningen. 

Motivering av beslut 
Av utredningen framgår att delar av de förutsättningar och intentioner som 
gällde då Räddningstjänsten Väst bildades har förändrats. Det avsedda nära 
samarbetet mellan kommunerna sker endast i begränsad omfattning och det 
är inte uppenbart vilka fördelar detta ger. Samverkan är framförallt operativ 
genom till exempel gemensam tjänsteman i beredskap (TIB), 
utryckningsverksamhet och förebyggande inom lag om skydd mot olyckor 
(LSO) och lag om brandfarliga och explosiva varor (LBE). Planering och 
samordning inom det som inte regleras av LSO och LBE sker 
huvudsakligen inriktat mot kommunerna var för sig, med dedikerade 
tjänstemän mot respektive kommun. 

Av utredningen framgår att samarbetet mellan kommunerna inte sker i den 
omfattning som vore möjlig och önskvärd. Kommunerna har skaffat egna 
resurser utöver det som fanns vid förbundets bildade och samordning av 
dessa resurser sker inte via Räddningstjänsten Väst som avsett. Istället har 
kommunen etablerat nya samordningsvägar och det finns för närvarande ett 
underskott av samordningsresurser inom kommunen.  

Falkenbergs förmåga att agera beställare har visat sig vara för svag genom 
det faktum att alla resurser flyttades över till Räddningstjänsten Väst vid 
bildandet. Inom internt skydd arbetar kommunerna relativt olika, vilket 
påverkar möjligheterna att samverka och samnyttja resurser. Inom 
Falkenbergs kommun finns sammantaget en brist på resurser och nuvarande 
arbetssätt suboptimerar användandet av de resurser som finns Utredningen 
visar att det behövs ytterligare resurser för att klara uppdraget. Inom civil 
beredskap sker verksamheten allt för självständigt och med fokus på att 
uppfylla lagstiftningens krav. Detta leder till en för liten koppling och 
integration med kommunen. Inom säkerhetsskydd är kommunens 
organisering inte längre i enlighet med lagen. 
Ekonomi 
Nuvarande köp av tjänst från Räddningstjänsten Väst avslutas, motsvarande 
0,8 tjänst. En nyinrättad heltidstjänst inom kommunstyrelsen motsvarar en 
utökad kostnad om 0,2 tjänst. Kostnaden för detta ryms i kommunstyrelsens 
befintliga budget. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-15  
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-12-14 
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§ 331 

Ansökan om medel för toleransarbete 2021, 
KS 2021/471 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Tilldela Falkenbergs gymnasieskola medel om 37 440 kr för att 

möjliggöra studieresa till Srebrenica. 

2. Avslå Falkenbergs gymnasieskolas ansökan om 15 000 kr eftersom 
föreslagen åtgärd bör rymmas inom skolans befintliga budgetram. 

3. Avslå Fajansskolans ansökan om 55 000 kr eftersom föreslagen åtgärd 
bör rymmas inom skolans befintliga budgetram.  

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommuns verksamheter kan av kommunstyrelsen söka 
ekonomiska medel för aktiviteter som främjar tolerans och motverkar 
främlingsfientlighet. Aktiviteterna kan variera i målgrupp och deltagare och 
kan exempelvis handla om: 

- Diskriminering och allas lika värde och rättigheter. 
- Att motverka kränkningar och trakasserier. 
- Att motverka främlingsfientlighet. 
- Att förebygga specifika situationer. 
- Att förändra attityder. 
- Information och kunskapsspridning.  

Kommunstyrelsen beslutar om ansökan ska godkännas eller ej. Ansökningar 
som behandlas hösten 2021 ska ha kommit kommunstyrelseförvaltningen 
till handa senast 2021-10-30. 

En ansökan från Fajansskolan har inkommit med sökt belopp om 55 000 kr 
för att genomföra ett program som sträcker sig under tre år med syfte att få 
eleverna att bli vänligare mot varandra. Programmet ger skolan handledning 
och stöttning i hur rastverksamheterna kan organiseras. Elever och personal 
involveras i arbetet, där elever väljs ut och blir terminsvisa trivselledare. 
Målet är att öka trivseln, främjade ökad och mer varierad aktivitet på 
rasterna, bygga goda vänskapsrelationer, förebygga konflikter samt främja 
goda värderingar med mera. Trivselprogrammet kostar 18 500 kr per år. 

En ansökan från Falkenbergs gymnasieskola med sökt belopp om 37 440 kr 
för att genomföra en fyra dagar lång studieresa till staden Srebrenica i 
Bosnien och Hercegovina. Syftet med projektet för de 20 eleverna är att öka 
förståelsen för folkmord och belysa konsekvenserna av inbördeskriget i 
Jugoslavien på 1990-talet på lokal-, regional- och global nivå. Eleverna 
arbetar inom ett tema med fokus på bland annat samhällsvetenskap och 
historia. Den ökade förståelsen av studieresan väntas leda till ett aktivt 
arbete mot främlingsfientlighet i Falkenbergs kommun. 
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En ansökan från Falkenbergs gymnasieskola om 15 000 kr för att genomföra 
en informationsinsats från Riksförbundet för sexuell upplysning (RFSU) 
som ska tala med eleverna om bland annat samtycke, ömsesidighet, identitet 
och sexualitet. Varje information, som lämnas till varje klass, varar i två 
timmar med inslag av så kallad work-shop. Skolan ska även använda 
RFSU:s baspaket under en temavecka våren 2022. I ansökan framgår bland 
annat att det finns elever från olika kulturer som ej fått undervisning i skolan 
på aktuellt tema, varför inslaget är viktigt. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen presenterar inget förslag till beslut, utan 
överlämnar till kommunstyrelsen att godkänna eller avslå ansökningarna. 
Ekonomi 
I kommunstyrelsens budget för 2020 finns 50 000 kr tillgängliga för 
toleransfrämjande arbete som kommunens verksamheter kan söka. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-11-25 
Ansökan om medel, 2021-08-24 
Ansökan om medel, 2021-10-26 
Ansökan om medel, 2021-10-26 
 
Yrkande 
Rebecka Kristensson (S) yrkar att Falkenbergs gymnasieskola ska tilldelas 
medel om 37 440 kr för att möjliggöra studieresa till Srebrenica. Övriga 
ansökningar ska avslås eftersom föreslagna åtgärder bör rymmas i skolornas 
befintliga budget. 
 
Propositionsordning 
Ordföranden ställer proposition på Rebecka Kristenssons (S) yrkande mot 
avslag och finner att arbetsutskottet beslutar i enlighet med Rebecka 
Kristenssons (S) yrkande. 
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§ 332 

Avsiktsförklaring avseende kustnära vandringsled 
genom Halland, KS 2020/159 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Godkänna avsiktsförklaring avseende kustnära vandringsled genom 

Halland. 

2. Hänskjuta ärendet till budgetberedningen. 

Beskrivning av ärendet 
Det föreligger förslag för kommunstyrelsen att godkänna avsiktsförklaring 
avseende kustnära vandringsled genom Halland. Kommunstyrelsen 
behandlade ett förslag till avsiktsförklaring 2020-06-09, men beslutade att 
avstå från att teckna avsiktsförklaring för att istället uppmana Region 
Halland att ta fram ett nytt förslag där regionen tar hela det ekonomiska 
ansvaret. Region Halland har nu inkommit med avsiktsförklaring och 
kompletterande uppgifter beträffande finansieringen. 

En sammanhängande kustnära vandringsled genom Halland är avsedd att bli 
en attraktiv vandringsled som attraherar nationella och internationella 
vandringsturister. Leden kommer också ge möjlighet till ett ökat friluftsliv 
för de halländska invånarna och bidra till en ökad attraktivitet för Halland. 
Syftet är att ge samtliga berörda samarbetspartners i Halland, det vill säga 
Falkenbergs, Kungsbacka, Varbergs, Halmstad och Laholms kommuner 
samt Region Halland och Länsstyrelsen i Hallands län, möjlighet att 
gemensamt uttala sitt stöd för projektet. 

En framtida kustnära vandringsled kräver en hållbar organisation och 
samverkansmodell. I en tänkt framtida ledorganisation ansvarar Region 
Halland, som huvudman, övergripande för ledutveckling, kommunikation 
och marknadsföring. Varje kommun ansvarar för drift och skötsel av 
respektive ledavsnitt.  

Motivering av beslut 
Genom att underteckna den gemensamma avsiktsförklaringen uttrycker 
samtliga samarbetspartners sitt fortsätta intresse för en kustnära 
vandringsled och sin vilja att bidra till finansieringen av leden och dess 
projektorganisation. 
Ekonomi 
Finansiering av huvudmannens arbetsuppgifter delas mellan kommuner och 
Region Halland till en årlig kostnad om maximalt 500 tkr. Den totala årliga 
gemensamma kostnaden för kommunerna längs med leden är således 
maximalt 250 tkr. Uppdelningen av kostnaden mellan kommunerna bör 
göras utifrån ledens längd i respektive kommun och kan fastställas först när 
leden börjar ta en tydligare form.  
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Fortskrider arbetet som planerat kommer projektorganisationen vara på plats 
2023 och därmed påbörjas den gemensamma finansieringen.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-07 
Region Halland, Avsiktsförklaring avseende kustnära vandringsled genom 
Halland, 2021-11-10 
Region Halland, Kompletterande uppgifter, 2021-11-10 
Kommunstyrelsen 2020-06-09, § 181 
Region Halland, Regionstyrelsen § 75, 2020-05-06 
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§ 333 

Rapport - Ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
SoL och lag om stöd och service till funktionshindrade 
LSS. Kvartal 3 2021, KS 2021/261 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anteckna att rapport om ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 
(SoL) och lag om stöd och service till funktionshindrade (LSS) avseende 
kvartal 3 2021 har inlämnats. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd 
och service (LSS) skyldighet att kvartalsvis till Inspektionen för vård och 
omsorg (IVO) och kommunens revisioner rapportera gynnande 
biståndsbeslut som ej verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Även 
kommunfullmäktige ska informeras om dessa beslut. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antecknar till 
protokollet att rapport om ej verkställda beslut per 2021-09-30 har 
inlämnats. 

Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-08  
Socialnämnden 2021-11-30, § 166  
Socialförvaltningen, Rapport – Ej verkställda beslut, 2021-11-05 
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§ 334 

Antagande av mål, policy och riktlinjer för fordon, 
arbetsmaskiner och transporter, KS 2020/523 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anta mål om att Falkenbergs kommunkoncern ska vara fossilbränslefri 
till 2030 vad gäller uppvärmning, egna fordon, och transporter.  

2. Anta policy för fordon, arbetsmaskiner och transporter.  

3. Uppdra åt kommunstyrelsen att ta fram förslag på riktlinje för fordon, 
arbetsmaskiner och transporter. 

Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. Under förutsättning att kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen 
att ta fram förslag på riktlinjer, anta föreslagna riktlinje för fordon, 
arbetsmaskiner och transporter. 

Beskrivning av ärendet 
I samband med att en ny mötes- och resepolicy antogs av 
kommunfullmäktige 2020-11-24 gavs uppdraget till kommunstyrelsen att 
tillsammans med servicenämnden och kommunala bolag att ta fram en ny 
policy för fordon.  

För att ha en sammanhållen inriktning i arbetet med egenägda fordon, 
arbetsmaskiner och transporter har målsättning, policy och riktlinje tagits 
fram som samlat ska styra koncernens arbete med fordon och transporter 
mot följande:  

- 100 % fossilbränslefri fordonsflotta, arbetsmaskiner och transporter till 
år 2030. 
 

- Resurs- och kostnadseffektivt användande av kommunkoncernens 
fordon och övriga transporter. 
 

- God tillgänglighet till fordon med hög standard gällande miljö, 
trafiksäkerhet och arbetsmiljö. 

Målsättningen om koncernens fossilbränslefrihet till år 2030 gällande 
uppvärmning, egenägda fordon och arbetsmaskiner samt transporter ligger i 
linje med den politiska viljeinriktningen kring målet om att vara ett 
föredöme inom hållbarhet och är ett delmål för viljeinriktningens 
precisering att kommunkoncernen ska bli klimatpositiv. Målsättningen 
ligger också i linje med strategin i översiktsplanen att satsa på hållbara 
gods- och persontransporter.  
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Motivering av beslut 
Utsläppen från transporter och arbetsmaskiner utgör mer än hälften av 
Falkenbergs geografiska växthusgasutsläpp och är därmed en av de största 
klimatutmaningar för kommunen som geografisk plats.    

Kommunkoncernen har kommit långt med den egna fordonsparken vad det 
gäller personbilar. Mycket kvarstår dock att göra inom arbetsmaskiner och 
övriga transporter. Omställningen till fossilbränslefri transportsektor 
behöver gå snabbt för att nå internationella och nationella klimatmål och 
kommunkoncernen som offentlig aktör har både möjlighet och ansvar att 
agera föredömligt och stimulera till omställning i samhället genom 
upphandlingar.  

Ett mål om fossilfribränslefrihet till 2030 inom uppvärmning, egna fordon 
och transporter bedömer kommunsstyrelseförvaltningen vara ett vanligt 
delmål inom flera branscher och offentlig sektor. Allmännyttans 
klimatinitiativ och transportutmaningen inom regeringsinitiativet Fossilfritt 
Sverige är exempel där samma mål är antagna. 

Omställningen av fordon och transporter behöver göras utan avsteg på 
säkerhet och arbetsmiljö. Likaså behöver resurs- och kostnadseffektivitet 
bevakas utifrån både livscykelanalyser och livscykelkostnader.  
Koncernledningen vill ha mer samarbete över verksamhetsgränser. I detta 
fall var önskan också en renodlad och tydlig policy och att detaljer skulle 
läggas till koncerngemensamma riktlinjer istället. Därför har både policy 
och riktlinjer tagits fram som ska gälla för hela koncernen.  

Kommunfullmäktige ska fastställa mål och policy, medan kommunstyrelsen 
föreslås uppdras att ta fram riktlinjer som gäller för hela kommunkoncernen. 
Ekonomi 
Omställningen till en fossilfri fordonsflotta, arbetsmaskiner och fossilfria 
transporter till 2030 kommer påverka kommunens ekonomi. Omställningen 
i fordons- och transportbranschen går nu snabbt framåt och det är svårt att 
säga om och i så fall hur kostnadsdrivande omställningen till 2030 blir. Helt 
klart är att med ökade krav innebär större behov av personella resurser och 
tid, framförallt inom inköps- och upphandlingsavdelningen men även inom 
kommunkoncernens övriga verksamheter.   

Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-11-10  
Policy för fordon, arbetsmaskiner och transporter 2021-11-18  
Riktlinje för fordon, arbetsmaskiner och transporter 2021-11-18 
Kommunfullmäktige 2020-11-24 § 201 

Yrkande 
Per Svensson (S) och Anneli Andelén (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelseförvaltningens förslag. 
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§ 335 

Motion - Kommunbekostad utbildning i hjärt- och 
lungräddning för företag i turistbranschen i 
Falkenbergs kommun, KS 2021/276 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige  

1. Avslå motionen. 

Beskrivning av ärendet 
Sara-Lena Bjälkö (SD) har inkommit med en motion om att uppdrag ska ges 
till berörda myndigheter i Falkenbergs kommun att utföra årlig adekvat 
utbildning i livräddande åtgärder till kommunens turistföretag utan kostnad. 
Vidare föreslås att resultat av detta ska presentas på kommunfullmäktige 
senast oktober 2021. Kostnaderna ska läggas in i budget för 2022 och 
utbildningar ska erbjudas från och med januari 2022. 

Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet har Räddningstjänsten 
Väst och Destination Falkenberg AB beretts möjlighet att yttra sig över 
motionens förslag. Sammanfattningsvis anser Räddningstjänsten Väst att 
förbundet varken kan eller har för avsikt att erbjuda utbildning i hjärt- och 
lungräddning i enlighet med motionärens intention. Destination Falkenberg 
är negativt inställda till motionärens förslag. 

Motivering av beslut 
Att ha tillgång till och kunskaper om livräddande insatser när olyckor 
inträffar är värdefullt och kan vara avgörande för att rädda liv. Av den 
anledningen bedriver Räddningstjänsten Väst stadigvarande verksamhet på 
fyra orter i kommunen – Falkenberg, Vessigebro, Ullared och Fegen. Ett av 
de många uppdrag som utgår från dessa orter är första hjälpen i väntan på 
ambulans (IVPA), vilket utförs på uppdrag av Region Halland. I praktiken 
innebär det att räddningstjänstpersonalen är utbildad för att kunna hantera 
hjärtstopp.  

Vidare har Region Halland sedan februari 2021 varit ansluten till SMS-
livräddare, vilken är en applikation där frivilliga kan larmas från SOS Alarm 
vid information om hjärtstopp. Förhoppningen är att detta kan stärka 
responsförmågan ytterligare.  

Beträffande näringslivets engagemang för hjärt- och lungräddning har 
trenden varit uppåtgående, vilket är positivt. Enligt Räddningstjänsten Väst 
har initiativen från företag, organisationer och föreningsliv att införskaffa 
hjärtstartare och utbilda personal ökat under en tioårsperiod. Vidare bedriver 
Räddningstjänsten Väst externutbildningar, framförallt inriktad mot 
brandskydd, förenat med en rimlig avgift. Räddningstjänsten Väst har också 
kunskap om att utbilda i hjärt- och lungräddning samt tillhörande hantering 
av hjärtstartare.  
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Räddningstjänsten Väst är dock restriktiva med att erbjuda utbildningar i 
hjärt- och lungräddning utanför medlemskommunernas interna behov 
utifrån att sjukvård inte är förbundets huvuduppdrag, samt att det finns en 
väl fungerande privat marknad. 

Mot bakgrund av ovanstående beskrivning och resonemang föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att motionen i sin helhet ska avslås. 
Ekonomi 
Förslaget att avslå motionen har inte påverkan på kommunens ekonomi. Om 
kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen får vidare utredningar ta 
reda på förutsättningar och kostnadsberäkna hur den kommunala ekonomin 
påverkas av att erbjuda kostnadsfri utbildning i hjärt- och lungräddning för 
företag i turistbranschen.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-11-26  
Motion – Kommunbekostad utbildning i hjärt- och lungräddning för företag 
i turistbranschen, 2021-06-02  
Räddningstjänsten Väst, yttrande, 2021-09-14  
Destination Falkenberg AB 2021-09-20, § 48 
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§ 336 

Motion - Införa arbetsformen Nätverkslag inom 
socialtjänsten, KS 2021/139 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Avslå motionen om att införa arbetsformen Nätverkslag inom 
socialtjänsten eftersom socialnämnden redan har väl fungerande 
arbetsmetoder som bedöms vara mer fördelaktiga. 

Beskrivning av ärendet 
Anette Ivarsson (C) har inkommit med en motion om att socialnämndens 
socialtjänst ska börja med nätverkslag. Dessa ska ta ansvar för 
nätverksmöten i syfte att skapa trygghet och insatser som bidrar till en 
positiv utveckling för barn och unga. Motionären beskriver nätverkslag som 
något som vänder sig till barn, unga och familjer. I kommuner där så kallade 
närverkslag införts har i vissa fall en halvering av utredningstiden kunnat 
konstaterats. Ett av målen med nätverkslag är att den enskilde ska vara 
delaktig vid planering och uppföljning av stöd- och behandlingsinsatser, 
enligt motionären.  

Inför kommunfullmäktiges behandling av motionen har socialnämnden 
beretts möjlighet att yttra sig över motionens förslag. Socialnämnden anser i 
korthet att motionen bör avslås. Nämnden menar att socialförvaltningen 
redan har ett väl fungerande arbetssätt för att arbeta med såväl det 
professionella som det privata nätverket. Förvaltningens arbetsmetod heter 
Signs of Saftey och är enligt nämnden ett mer framgångsrikt arbetssätt än 
motionärens föreslagna Nätverkslag. Socialnämnden anser att både Signs of 
Saftey och Nätverkslag är metoder som utgår från den enskildes och 
nätverkets resurser och där familjen ses som experter på den egna 
situationen. Medan Nätverkslag har metoder om punktinsatser är Signs of 
Saftey en metod och förhållningssätt som genomsyrar hela ärendeprocessen. 

Motivering av beslut 
Socialnämnden föreslår att motionen ska avslås eftersom nämnden redan har 
ett väl fungerande arbetssätt utifrån metoden Signs of Saftey. 
Socialnämnden anser att både Signs of Saftey och Nätverkslag är metoder 
som utgår från den enskildes och nätverkets resurser och där familjen ses 
som experter på den egna situationen. Medan Nätverkslag har metoder om 
punktinsatser är Signs of Saftey en metod och förhållningssätt som 
genomsyrar hela ärendeprocessen.  

Socialnämnden framhåller att nackdelar med Nätverkslag är att sårbarheten 
ökar i händelse av sjukdom eller frånvaro bland nätverksledarna eller bland 
deltagarna, samt att metoden är förhållandevis tidskrävande då den i princip 
förutsätter två heltidstjänster som också har tillgång till egna lokaler. 
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Utredningstiden bedöms ej heller avsevärt förkortas, vilket motionären 
framhåller som argument för införande av Nätverkslag.  

Mot bakgrund av socialnämndens redogörelse om nuvarande arbetsmetod 
Signs of Saftey i förhållande till motionärens föreslagna Nätverkslag 
föreslår kommunstyrelseförvaltningen att motionen bör avslås. 
Ekonomi 
Kommunens ekonomi påverkas inte av beslutet att avslå motionen. Om 
beslut fattas innebärande att Nätverkslag ska införas kan det föranleder det 
en kostnad motsvarande två heltidstjänster samt utökade kostnader för 
lokaler, arbetsledning och övriga kringkostnader. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-08  
Motion – Inför arbetsformen Nätverkslag inom socialtjänsten, 2021-03-19  
Socialnämnden 2021-06-22, § 105  
Socialförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-06-22 
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§ 337 

Svar på remiss - En skyldighet att beakta vissa 
samhällsintressen vid offentlig upphandling, 
KS 2021/476 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Översända yttrandet till Finansdepartementet som Falkenbergs 

kommuns svar på remissen. 

Beskrivning av ärendet 
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över 
Finansdepartementets promemoria En skyldighet att beakta vissa 
samhällsintressen vid offentlig upphandling.  

I promemorian föreslås en skyldighet för upphandlade myndigheter och 
enheter att beakta klimatet vid offentlig upphandling. Myndigheterna och 
enheterna ska även beakta miljön, människors hälsa, djuromsorg samt 
sociala och arbetsrättsliga aspekter när det är relevant med hänsyn till 
upphandlingens syfte. Vidare föreslås att upphandlade myndigheter och 
enheter ska besluta om riktlinjer för hur nämnda intressen ska beaktas. 
Lagändringarna föreslås träda ikraft 2022-07-01. 

För kommunstyrelsen har servicenämnden beretts möjlighet att yttra sig 
över promemorians förslag. Servicenämndens ordförande har i enlighet med 
nämndens delegationsordning beslutat översända ett yttrande. Av yttrandet 
framgår bland annat att lagförändringen är omfattande och innebär en 
utökning av det uppdrag som för närvarande finns hos upphandlande 
myndigheter och enheter. Arbetet med upphandling kommer att påverkas 
och sannolikt leda till behov av fler resurser. 

Motivering av beslut 
Kommunstyrelseförvaltningen har sammanställt ett yttrande i 
tjänsteskrivelse daterad 2021-12-08, vilken utgår från servicenämndens 
synpunkter på promemorians förslag. Kommunstyrelseförvaltningen 
föreslår att kommunstyrelsen beslutar översända tjänsteskrivelsen till 
Finansdepartementet som Falkenbergs svar på remissen.  
Ekonomi 
Föreliggande förslag till lagändring innebär att arbetet vid varje upphandling 
under hela inköps- och upphandlingsprocessen utökas och kommer ta mer 
tid i anspråk. Förslaget innebär vidare även behov av ökad kompetens. 
Ökade kostnader för kommunen är således att vänta. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-08 
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2021-12-08 
Servicenämnden 2021-12-06, delegationsbeslut 
Finansdepartementet, Remiss – En skyldighet att beakta vissa 
samhällsintressen vid offentlig upphandling, 2021-10-28 
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§ 338 

Svar på remiss - Plan för transportsystemet del 2: 
transportplan mot 2050, KS 2020/507 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Översända tjänsteskrivelsen som Falkenbergs kommuns svar på 

remissen Plan för transportsystemet del 2. 

Beskrivning av ärendet 
Plan för transportsystemet består av två delar; strategi och plan. Planen har 
tagits fram parallellt med den kommunomfattande översiktsplanen, 
Framtidsplan 2050 samt den fördjupande översiktsplanen för centrum. 
Målbilden för Halmstad anger att kommunen år 2050 ska ha beredskap för 
23 000 nya bostäder samt planera för ytterligare arbetstillfällen. Detta 
kommer att påverka transportsystemet varpå en strategi och plan har tagits 
fram.  

I del 1, Transportstrategi mot 2050 identifieras sex utmaningar för 
transportsystemet. I del 2 som nu har remitterats bryts utmaningarna ned 
och blir mer detaljerade och geografiska genom planeringsinriktningar. 
Planeringsinriktningar har formulerats för vartdera fokusområde varav 
angivna nedan är omfattande och av generell karaktär vilka påverkar alla 
transportslag.  
 
Planeringsinriktning – Arbeta aktivt med alla transportslag  
- Planering av transportsystemet är målstyrd, långsiktig och planering sker 

med systemperspektiv 
- De olika transportslagen knyts samman där hållbara och yteffektiva 

transporter prioriteras. 
- Gång, cykel, kollektivtrafik och biltrafik prioriteras i nämnd ordning 
- Arbeta med parkering som ett verktyg att styra 
- Marknadsför och arbeta med kommunikationsinsatser för att få fler att 

upptäcka de hållbara färdsätten 
- I planeringen ge stöd åt teknikutveckling och kombinerad mobilitet 
- Ta tillvara på digitaliseringens möjligheter 
- Planera med flexibilitet och avsätt yta för att möta framtiden 
- Trafikens klimatpåverkan, utsläpp av skadliga ämnen och negativ 

påverkan i form av buller och störningarna minska 
- Transportsystemet ska vara trafiksäkert, tryggt och tillgängligt för 

samtliga grupper 
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Motivering av beslut 
Plan för transportsystemet är i stor utsträckning på en nivå som inte direkt 
berör Falkenbergs kommun. Det som dock kan komma att påverka 
kommunen är föreslagna stationslägen i Getinge och Trönninge. Kommunen 
står sedan förra remissrundan (Transportstrategi del 1) fast vid yttrandet 
gällande stationslägena, där kommunen både ser fördelar och potentiella 
risker med en sådan utveckling. Yttrandet i sin helhet finns i tjänsteskrivelse 
daterad 2021-12-07, vilken föreslås översändas till Halmstad kommun som 
Falkenbergs kommuns svar på remissen. 

Ekonomi 
Kommunens ekonomi påverkas inte. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-11-29 
Tjänsteskrivelse 2021-12-07  
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§ 339 

Svar på remiss - Skattelättnad för arbetsresor - ett 
enklare och färdmedelsneutralt regelverk , KS 2021/467 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
1. Översända beslutet som Falkenbergs kommuns svar på 

Finansdepartementets remiss om skattelättnad för arbetsresor.  

Beskrivning av ärendet 
Den av regeringen tillsatta Reseavdragskommittén har haft i uppdrag att 
undersöka hur systemet för avdrag för resor mellan bostad och arbetsplats 
bör omarbetas för att på ett bättre sätt gynna resor med låga utsläpp av 
växthusgaser samt luftföroreningar och samtidigt vara enklare än nuvarande 
system. Förslaget remitterades som ett betänkande 2019, ”Skattelättnad för 
arbetsresor – en avståndsbaserad och färdmedelsneutral skattereduktion för 
längre arbetsresor (SOU 2019:36)”. I den nu remitterade promemorian är 
förslaget i princip densamma med mindre förändringar. I promemorian 
föreslås att skattereduktionen för arbetsresor ska vara regionalt 
differentierad, med innebörden att villkoren för att kunna få en skattelättnad 
för arbetsresor knyts till var i landet den skattskyldige bor och arbetar. Detta 
innebär att de kommuner som räknas som storstadskommuner enligt 
tillväxtanalys indelning ges skattereduktion för den del av avståndet mellan 
bostad och arbetsplats som enkel väg överstiger 30 km och upp till 80 km. 
Medan merparten av Sveriges kommuner har en nedre avståndsgräns på 15 
km och upp till 80 km. Den regionala differensen bygger på att de 
kommuner som räknas som storstadskommuner enligt tillväxtanalys 
indelning bedöms ha god kollektivtrafik. 

Motivering av beslut 
Falkenbergs kommun har beretts möjligheten att yttra sig över förslaget. 
Hållbarhetsavdelningen och HR-avdelningen har översiktligt gått igenom 
promemorian och ställer sig bakom dess förslag om en avståndsbaserad och 
färdmedelsneutral skattereduktion, då denna bedöms på sikt gynna 
nyttjandet av kollektivtrafik samt stimulera större arbetsmarknadsregioner 
och boende i hela landet. Kommunen ser positivt på den regionala 
differentieringen som har tillkommit sedan betänkandet då denna tar hänsyn 
till landsbygden i större utsträckning. Det nu remitterade förslaget betraktar 
även mindre kommuner och dess tillgång till kollektivtrafik vilket 
kommunen ställer sig positiv till.  
Ekonomi 
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi. 
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Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-11-29 
Promemorian- Skattelättnad för arbetsresor - ett enklare och 
färdmedelsneutralt regelverk 
Remiss – Skattelättnad för arbetsresor – ett enklare och färdmedelsneutralt 
regelverk 
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§ 340 

Markanvisningsavtal för del av Tröinge 15:1 - ny 
mottagningsstation, KS 2021/498 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Godkänna markanvisningsavtal med Falkenberg Energi AB för del av 
Tröinge 15:1, ny mottagningsstation. 

Beskrivning av ärendet 
Mark- och exploateringsavdelningen har tagit fram förslag till 
markanvisningsavtal gentemot Falkenberg Energi AB (FEAB) för att 
möjliggöra deras byggande av ny mottagningsstation för utveckling av 
elnätet i Falkenbergs tätort. Markanvisningsavtalet ger Falkenberg Energi 
AB en rätt att köpa, en markanvisning, den del av den kommunägda 
fastigheten Tröinge 15:1 där mottagningsstationen ska stå. Därutöver 
reglerar avtalet hur FEABs exploatering ska gå till och de åtaganden som 
åvilar FEAB respektive kommunen vi den kommande exploateringen. 
Avtalet är beroende av detaljplanens laga kraftvinnande. 

Motivering av beslut 
Avtalet ger FEAB en rätt att köpa den mark där själva stationen ska stå. 
Eftersom området ligger strategiskt beläget invid järnvägsstationen kvarstår 
övrig mark inom planområdet i kommunal ägo. De anläggningar som 
behövs för att mottagningsstationen och området ska fungera, såsom ex. 
tillfartsväg, dagvattenanläggningar, parkering etc, kommer vara belägna på 
kommunal mark men upplåts till FEAB genom servitut. På så sätt bibehåller 
kommunen ägandet av mark i detta strategiskt viktiga läge. Eftersom 
området är synligt beläget invid järnvägsstationen ställs krav på hur ytan 
utanför mottagningsstationen ska anordnas, hur tillfartsvägen ska byggas 
och att återplantering av en del träd ska ske. 
Ekonomi 
Enligt avtalet bekostar FEAB framtagandet av detaljplanen samt den tid 
som mark- och exploateringsavdelningen kommer lägga ner på 
genomförandet av planen efter detaljplanens laga kraftvinnande. Enligt 
avtalet erhåller kommunen även kostnadstäckning för de representanter från 
kultur- fritids- och teknikförvaltningen som ska delta. Den mark som FEAB 
ska få köpa ska göras till en köpeskilling om 300 kr/kvm, vilket innebär att 
kommunen kommer få en intäkt på ca 450 000 kr.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-11-15  
Översiktskarta  
Markanvisningsavtal 
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§ 341 

Antagande av detaljplan för Tröinge 15:1 
(Mottagningsstation), KS 2017/426 

Beslut 
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen tillstyrka kommunfullmäktige 
besluta 

1. Anta detaljplan för Tröinge 15:1.  

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen gav 2018-01-16 dåvarande 
samhällsbyggnadsavdelningen i uppdrag att inleda planarbete för del av 
fastigheten Tröinge 15:1 i syfte att möjliggöra för en ny teknisk anläggning. 
Den tekniska anläggningen som avses uppföras är en mottagningsstation 
och den ska bidra till att både säkerställa och utveckla försörjningen av 
elektricitet i Falkenbergs centralort. Planområdet ligger i anslutning till 
Falkenbergs tågstation. 

Motivering av beslut 
Planförslaget var ute på samråd 22 april till 20 maj vilket sammanställs i 
samrådsredogörelsen. Mellan 13 oktober till 27 oktober var planförslaget 
ute på granskning vilket beskrivs i granskningsutlåtandet. Planförslaget har 
justerats efter varje remissomgång och antagandehandlingarna är framtagna 
utifrån de revideringar som beslutades om i granskningsutlåtandet.   
Kommunstyrelseförvaltningen gör bedömningen att detaljplanen nu kan 
antas för genomförande.  
Ekonomi 
Planarbetet bekostas av Falkenbergs kommun som får intäkter i samband 
med försäljning av kvartersmark i området. Genomförandet av detaljplanen 
bekostas av FEAB och Falkenbergs kommun 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-10  
Orienteringskarta Planbeskrivning – antagandehandling, koncept,  
2021-12-10  
Plankarta – antagandehandling, koncept, 2021-12-10  
Illustrationskarta – antagandehandling, koncept, 2021-12-10 
Samrådsredogörelse, 2021-05-17  
Granskningsutlåtande, 2021-12-03 
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§ 342 

Avrapportering av granskning - Detaljplan för del av 
Tröinge 6:75 m fl, KS 2018/647 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Godkänna koncept till granskningsutlåtande med förslag till 

revideringar. 

2. Ställa ut det reviderade planförslaget för granskning. 

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningen har av kommunstyrelsen 2019-03-12 § 79 
fått i uppdrag att ta fram en ny detaljplan för del av fastigheten Tröinge 
6:75. Syftet med planförslaget är att höja byggrätten, anordna tillfart från 
Mellangårdsvägen samt möjliggöra för hotell och annan vägservice i form 
av drivmedelsförsäljning och restaurang.  

Ett första förslag till detaljplan med angöring via rondellen som idag 
serverar Preem, McDonalds och MAX var ute på samråd och granskning. 
Till följd av det motstånd som fanns från näringsidkarna samt kultur-, fritids 
och tekniknämnden mot en ny cirkulationsplats skött och driftad av 
kommunen togs ett nytt förslag fram som innebar en egen anslutning från 
Mellangårdsvägen. Förslaget var på förnyad granskning 11 augusti till 8 
september 2021.  

Totalt inkom 11 yttranden vilka finns sammanställda i koncept till 
granskningsutlåtande tillsammans med kommentarer och förslag till 
revideringar. Inkomna synpunkter berör främst oklarheter kring utformning 
av infart till området, strandskyddsfrågor samt påverkan på 
miljökvalitetsnormer för vatten. Länsstyrelsen bedömde att med hänsyn till 
ingripandegrunderna och kända förhållanden kunde ett antagande av 
planförslaget komma att prövas med anledning av miljökvalitetsnormer för 
vatten samt strandskydd. .  

Motivering av beslut 
Plan- och bygglovsavdelningen föreslår att koncept till granskningsutlåtande 
med förslag till revideringar godkänns och att det reviderade planförslaget 
ställs ut för förnyad granskning.  

Utredningen för hantering av dagvatten har reviderats och visar att 
miljökvalitetsnormerna för vatten klaras. Planhandlingarna och plankarta 
revideras utefter det nya förslaget.   

Planhandlingarna föreslås också ändras med planbestämmelse för begränsad 
möjlighet till handel i samband med drivmedelsförsäljningen samt reglering 
för att minska risker i samband med transporter av farligt gods. Texten med 
motiv för upphävande av strandskydd har uppdaterats där Länsstyrelsens 
krav på att dagvattendammen omfattas av strandskydd har tillgodosetts.  
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Då planhandlingarnas planbeskrivning vid senaste granskningen inte var 
uppdaterade utefter plan- och illustrationskartan utförande uppfyllde inte 
planbeskrivningen lagens krav om tydlighet. För att inte riskera att 
detaljplanen upphävs vid en eventuell rättsprocess föreslås det reviderade 
planförslaget ställas ut på förnyad granskning.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott fattar beslut om granskning i enlighet med 
kommunstyrelsens delegationsordning punkt 7.02. 
Ekonomi 
Föreslagen anslutning till Tröinge 6:75, direkt från Mellangårdsvägen, 
planläggs som kvartersmark och kommande köpare av verksamhetsmarken 
ansvarar för och bekostar dess iordningställande. 

Kostnad för detaljplanen bekostas av tilltänkt exploatör i samband med 
markförsäljningen, i enlighet med tecknat ramavtal nr 245.  
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-10 
Orienteringskarta 
Granskningsutlåtande –2021-12-10 KONCEPT  
Plan- och illustrationskarta-granskningshandling (3) 2021-12-08 (koncept) 
Planbeskrivning – granskningshandling (3) 2021-12-08 (koncept) 
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§ 343 

Information - Detaljplan för del av Olofsbo S:13, 
KS 2016/318 

Beslut 
Arbetsutskottet beslutar 
1. Anteckna informationen till protokollet.  

Beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelseförvaltningen har fått i uppdrag av kommunstyrelsen 2017-
09-12 §221 att upprätta förslag till detaljplan för del av Olofsbo S:13. Syftet 
med planuppdraget är att pröva möjligheten för två bostadstomter inom ett 
centralt grönområde i Olofsbo. Ansökan för planuppdraget lämnades in av 
Olofsbo Bysamfällighetsförening. 

Vid uppstarten av planarbetet anordnades ett internt startmöte med 
tjänstepersoner från ett antal avdelningar och bolag och det är information 
från detta startmöte som ska delges.  

Motivering av beslut 
Anteckna informationen till protokollet.  
Ekonomi 
Kostnaderna för att ta fram detaljplanen regleras i tecknat planavtal där 
sökanden tar 100 % av kostnaderna. Hur stora kostnader som ett 
genomförande av detaljplanen riskerar att innebära för kommunen är i 
nuläget oklart. 
Underlag för beslut 
Beslutsförslag 2021-12-10  
Orienteringskarta 
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